

Greek Bloom Card

P O P - U P B O U Q U E T



Carte Fleur Grecque

B O U Q U E T P O P - U P



The beauty and history of Greece in a bouquet!

Endemic flowers of Greek nature, such as the tulip, or flowers with a special connection to Greek culture, such as the saffron from Santorini and its Minoan frescoes, the acanthus that adorned the reliefs of Corinthian capitals, and the poppy of Minoan worship.

In each flower, a story, a tradition, a piece of Greece!
Flowers with deep roots in Greek history!
A bouquet of Greek history!

La beauté et l'histoire de la Grèce dans un bouquet!

Des fleurs endémiques de la nature grecque, comme la tulipe, ou des fleurs ayant une relation spéciale avec la culture grecque, comme le safran de Santorin et ses fresques minoennes, l'acanthé qui ornait les chapiteaux corinthiens en relief, et le coquelicot du culte minoen.

*Dans chaque fleur, une histoire, une tradition, un morceau de la Grèce!
Des fleurs avec des racines profondes dans l'histoire grecque!
Un bouquet de l'histoire grecque!*





A beautiful greeting card that effortlessly opens into a 3D paper flower bouquet.

Available in six designs inspired by Greek nature and culture.

Une belle carte de vœux qui s'ouvre facilement en un bouquet de fleurs en papier 3D.

Disponible en six designs inspirés par la nature et la culture grecques.



A sophisticated, elegant decorative item that serves as a memorable bouquet.



Un objet décoratif sophistiqué et élégant qui sert de bouquet mémorable.



Handmade locally from fully recyclable cardboard.
Fabriqué localement à la main en carton entièrement recyclable.



Ideal for museum stores, as it takes up little space. Easy to customize.
Idéal pour les boutiques de musées, car il prend peu de place. Facile à personnaliser.

The packaging includes the bouquet and a large greeting card, with space on the back to write a message and send it as a gift if desired. Additionally, you will find a small card to place inside the base, which helps keep the bouquet open.



L'emballage comprend le bouquet et une grande carte de vœux, avec de l'espace au dos pour écrire un message et l'envoyer en cadeau si vous le souhaitez. Vous trouverez également une petite carte à placer à l'intérieur de la base pour maintenir le bouquet ouvert.



e-mail: sales@mediterraneo.gr Tel.: +30 28310 21440